

March 2024

Comme chaque année, le Centre international de formation européenne organise un programme universitaire d'été dans de nombreux pays ouvert aux étudiants ayant terminé un premier cycle d'études universitaires, mais également aux jeunes actifs, après examen du dossier de candidature.

The Centre international de formation européenne offers a Summer University Programme for students of post-secondary education and young professionals, in various countries in Europe. A wide variety of experts, including academics, social scientists and practitioners from all around the world, will teach in this programme.

Vous pourrez trouver, ci-attaché, un poster présentant les sessions disponibles du programme, notamment au mois de septembre

Please find enclosed some information about the different sessions of this programme, specially those scheduled in September

Vous trouverez également toutes les informations détaillées sur notre site web

For further information, please, have a look at our website :

https://www.cife.eu/en/4/description_292-1

N'hésitez pas à me contacter pour obtenir d'autres informations si nécessaire.

Don't hesitate to get in touch with me for more information

Marie-France PERDIGON

Directeur du Programme Universitaires d'été

CIFE – 81 rue de France - 06000 – NICE

Tél. + 33 4 93 97 93 77 - Fax + 33 4 93 97 93 71

Portable : + 33 6 87 25 99 41 direction.mfp@orange.fr

*You are receiving this email because you are supposed to be interested in this program because of your academic activity
If you no longer wish to receive emails from us, please let us know.*